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Concept 1 juli 2019, 12.30 uur 

Verslag AB-vergadering 
27 juni 2019, 10.00 tot 12.00 uur, gemeente Valkenswaard, De Hofnar 15, Valkenswaard, raadzaal 

   

 

aanwezig de heer M.J. (Marc) van Schuppen, voorzitter  gemeente Best 

  de heer Th. (Theo) Martens    gemeente Asten 

  de heer A.P. (Fons) d’Haens    gemeente Bladel 

  de heer S. (Stef) Luijten     gemeente Bergeijk 

  de heer H. (Helm) Verhees (vanaf punt 3)  gemeente Deurne 

  de heer H.J.M. (Eric) Beex     gemeente Eersel 

  de heer R. (Rik) Thijs      gemeente Eindhoven 

  de heer P. (Pieter) van der Stek    gemeente Heeze-Leende 

  mevrouw G. (Gaby) van den Waardenburg  gemeente Helmond 

  de heer A.J.L. (Tonny) Meulensteen   gemeente Laarbeek  

  de heer J. (Joep) Pernot (vanaf punt 3)   gemeente Nuenen 

  de heer J. (Jan) Heijman     gemeente Oirschot 

  de heer P. (Peter) van de Noort    gemeente Reusel-De Mierden 

  de heer P. (Paul) van Liempd    gemeente Son en Breugel 

  de heer A.C.W.A.M. (Alexander) van Holstein  gemeente Waalre 

  de heer T.P.T.H. (Theo) Geldens    gemeente Valkenswaard 

  de heer J. (Jeroen) Rooijakkers    gemeente Veldhoven  

  de heer R. (Renze) Bergsma (vervanger R. Grashoff) provincie Noord-Brabant 

  mevrouw J.M.L. (Marloes) Tolsma   DB, secretaris ODZOB 

verslag  mevrouw J.J.M. (Judith) le Pair-Sommers   ODZOB 

 

afwezig  de heer F.F.M. (Frits) van der Wiel   gemeente Cranendonck 

  mevrouw A.A.H.C.M. (Anke) van Extel-van Katwijk  gemeente Gemert-Bakel 

  de heer R. (Rob) van Otterdijk    gemeente Geldrop-Mierlo 

  de heer A.A.H. (Louis) Swinkels    gemeente Someren  

  

1. Opening en vaststelling agenda 

De heer Van Schuppen opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

De heer Thijs en de heer Bergsma (die gedeputeerde Grashoff vervangt) stellen zich voor. 

De heer Van Liempd is opnieuw AB-lid, nu namens de gemeente Son en Breugel. 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

 

2.a  Ingekomen motie Provinciale Staten 

Het AB neemt hier kennis van. Het is aan Gedeputeerde Staten om te kijken wat zij hiermee doen, op het 

moment dat de GR opnieuw wijzigt. 
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2.b ODZOB on tour 

26 juni is een save-the-date uitgegaan naar bestuursleden, raads- en statenleden en ambtenaren om in de 

week van 16 september van dichtbij te ervaren wat het werkveld van de ODZOB inhoudt (door mee te gaan 

met bv. een toezichthouder of handhaver). 

 

De heer Van der Stek meldt dat voor de aanbesteding van de VTH-applicatie een bestuurlijke werkgroep 

bestaande uit hemzelf, de heer Van Holstein, de heer Rooijakkers en mevrouw V.d. Waardenburg bijeen is 

geweest. Bij aanbestedingen elders blijkt dat er zeer weinig partijen inschrijven. Het is daarom extra 

belangrijk om dit gezamenlijk op te pakken. Op 5 september, 17.00 uur vindt op een nog te bepalen locatie 

een informatiebijeenkomst plaats voor wethouders. Hierbij kunnen ook ambtenaren aansluiten.  

3. Verslag(en), actiepuntenlijst(en) en besluitenlijst(en) 

 

3.a AB-vergadering 14 maart: verslag, actiepuntenlijst en besluitenlijst  

Het verslag, de actiepuntenlijst en besluitenlijst worden onder dank aan de notulist vastgesteld.  

  

3.b Ambtelijke en bestuurlijke werkconferentie 14 maart: richtinggevend kader 

Het kader wordt ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding hiervan bespreekt het AB de stand van zaken van 

het Meetnet. Momenteel wordt namens de deelnemers gezocht naar fondsen voor aanvullende financiering, 

onder meer bij het ministerie in het kader van het Schone Lucht Akkoord. In de Peel heeft een 

regiobijeenkomst plaatsgevonden, hier bleek dat er behoefte is aan meer onderbouwing, bijvoorbeeld voor 

het voorstel van één meetpaal per gemeente. Het AB wil weten wanneer de andere subregionale 

bijeenkomsten plaatsvinden, dat is nog niet overal bekend. Ook worden individuele gemeenten nu benaderd 

door Aerias, en hebben de betreffende wethouders de vraag of zij daar op in moeten gaan of moeten 

wachten tot er vanuit het gezamenlijke project voorstellen gaan komen. Wie is aanspreekpunt, wie heeft de 

regie? 

De heer Verhoeven van gemeente Eindhoven is het aanspreekpunt hiervoor. Mevrouw Tolsma zal hem 

vragen informatie te verstrekken. 1 juli is de datum waarop de subsidieaanvraag namens de 21 gemeenten 

bij het Rijk ingediend dient te zijn.   

  

3.c DB-vergadering 21 februari 2019: verslag, actiepuntenlijst en besluitenlijst 

Het AB neemt hier kennis van. 

 

3.d DB-vergadering 4 april 2019: verslag, actiepuntenlijst en besluitenlijst  

Het AB neemt hier kennis van. 

4. Beleidsontwikkelingen 

 

4.a Stand van zaken aanbevelingen ROK Milieutoezicht  

Het AB neemt kennis van de stand van zaken.  

 

4.b Meerjarenagenda AB ODZOB 2019-2022 

Het is duidelijk dat er veel opgaves zijn die op de deelnemers en de ODZOB afgekomen. Daarom is het 

gewenst de AB-vergaderingen, zoals opgenomen in het voorstel, te verlengen. Mevrouw V.d. Waardenburg 

geeft aan dat dit voorstel een beroep doet op de, toch al volle, agenda’s van bestuurders. Zij kan zich niet 
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vinden in het voorstel. Haar bezwaar wordt niet breed gedeeld. Het AB stemt in met het voorstel. 

 

4.c Presentatie Regionaal Operationeel kader vergunningverlening (ROK-VV) ODZOB 2020-2023 

Natascha Jonkergouw geeft een toelichting op het kader. Het AB vraagt om een hogere prioriteit van Zeer 

Zorgwekkende Stoffen in de notitie. Naar aanleiding van een opmerking in het opdrachtgeversplatform van 

20 juni besluit het AB om de bijlagen voor kennisgeving te laten aannemen, zodat de flexibiliteit voor de 

uitvoerende organisaties wordt behouden. Het kader zal in september ter besluitvorming voorliggen in het 

AB. 

 

4.d Ontwikkelingen Brabantse veehouderij en gevolgen voor de capaciteit VTH ODZOB 

Bij de provincie en de ODZOB heeft het onderwerp, in combinatie met de ontwikkelingen rond de PAS, hoge 

prioriteit. De provincie en de 3 directeuren van de omgevingsdiensten hebben een ambtelijke en 

bestuurlijke taskforce  geformeerd. In de laatste nemen de heer Meulensteen en mevrouw Van Extel namens 

de regio Zuidoost deel. De eerste bijeenkomst voor alle Brabantse bestuurders is 3 juli. De gemeenten 

vragen aandacht voor de urgentie van de situatie rond de PAS (o.a. aan de hand van een dossier in Asten 

over energietransitie bij tuinders). De heer Bergsma brengt dit onder de aandacht bij de betreffende 

gedeputeerde, maar geeft aan dat het tot vergunningverlening overgaan lastig is. De gedeputeerde vraagt 

aandacht bij de ODZOB voor het snel aantrekken van voldoende gekwalificeerd personeel. In eventuele 

frictiekosten hieromtrent wil de provincie bijdragen.  

 

4.e Herijking collectief programma 

Bij de herijking is het meetnet expliciet aangegeven. Er wordt wel aandacht gevraagd voor het niet dubbel 

doen van zaken, de focus van gezondheid ligt bij de GGD. 

 

4.f Benoeming DB-leden subregio Eindhoven-Helmond en de provincie Noord-Brabant 

Het AB stemt in met het voorstel. De provincie wordt gevraagd om schriftelijk te laten weten dat heer 

Grashoff als AB-lid is aangewezen en wie zijn vervanger is. 

 

4.g Presentatie ontwikkelingen bodem door Dave Rensman, ODZOB en Karin van Mil, PNB 

De presentatie geeft inzicht in de transitie van Wet bodembescherming en Besluit bodemkwaliteit naar de 

Omgevingswet. Geconstateerd wordt dat op sommige punten een vacuüm in regelgeving is ontstaan. De 

provincie geeft aan dat hard gewerkt wordt aan aanpassing hiervan, maar dat dit tijd kost. Vragen in dit 

kader kunnen via Karin van Mil gesteld worden. Bij de gedeputeerde wordt aandacht gevraagd voor leemte 

in de provinciale regelgeving over bodemenergiesystemen.  

 

4.h Presentatie Samen Sterk in Brabant door Maarten Peters en Ton Hemanussen 

Dit punt komt aan de orde na punt 5.b. 

De aanwezige leden van het SSiB-team stellen zich voor en vertellen een praktijkcasus. De deelnemers 

kunnen in de rapportage lezen over de resultaten die zijn bereikt. Als er behoefte is kunnen deelnemers een 

afspraak maken voor vragen die betrekking hebben op de lokale situatie. Het team streeft ernaar om het in 

hun gestelde vertrouwen waar te maken. Of het project na 2020 gecontinueerd wordt, is aan de 

deelnemers. Het AB spreekt de waardering uit over de inzet.   

 

5. Financiën 

 

5.a Aanbieding jaarstukken 2018 ODZOB inclusief gerelateerde begrotingswijziging 2019 

De AB-leden die deelnemen in de auditcommissie (de heer Van Holstein en de heer Luijten) spreken hun 
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complimenten uit over de jaarstukken. Het AB stelt de jaarstukken vast. 

 

5.b Reactienota inclusief zienswijzen op ontwerpbegroting 2020 en meerjarenraming 2021-2023 

De heer Thijs meldt dat de begroting van de ODZOB en andere GR’en al enkele jaren tot discussie heeft 

geleid in de Eindhovense gemeenteraad. Dit jaar is een amendement ingediend in verband met de 

kostenstijging, dit is verworpen. De verwachting is dat als de gevraagde wijzigingen niet terug te zien zijn 

in de komende begroting, deze niet gedragen zal worden door de gemeente Eindhoven. De ODZOB zal meer 

inzichtelijk maken hoe de kostensamenstelling is en waardoor het komt dat de bijdrage toeneemt. Voor 

gemeente Eindhoven is dat niet voldoende, de vraag ligt voor om te kijken hoe de kostenstijging 

verminderd kan worden.  

Genoemd punt staat op gespannen voet met de ontwikkelingen, die zodanig zijn dat er meer opgaves op de 

deelnemers en de ODZOB afgekomen. Er komen nieuwe taken bij, deelnemers kiezen ervoor om meer 

werkzaamheden bij de ODZOB neer te leggen, er wordt juist een appél gedaan om voldoende deskundig 

personeel aan te trekken (zie punt 4.d). 

Gekeken wordt wat beïnvloedbaar is en wat niet. De ODZOB maakt samen met de deelnemers de komende 

tijd inzichtelijk welke opgaves er op de deelnemers/dienst afkomen en de financiële consequenties hiervan. 

Ook zal in beeld gebracht worden waar efficiencywinst geboekt kan worden. De uitkomst hiervan zal 

worden besproken tijdens de werkconferentie van 26 september, onderdeel Kadernota 2021.  

Ook andere AB-leden geven aan dat zij vinden dat de ODZOB serieus en deskundig haar begroting opstelt, 

maar dat door de financiële situatie waarin gemeenten zich bevinden, efficiency een belangrijk 

aandachtspunt moet zijn. Dit dient expliciet meegenomen te worden in de documenten van de planning- en 

controlcyclus.  

De heer Van der Stek geeft aan dat er een solide begroting ligt. Waar het minder dient te zijn, zullen de 

deelnemers dit vooral in de verzoektaken moeten zoeken.  

Het is belangrijk dat de bestuurders naar hun raden toe als buffer fungeren en helder communiceren. Een 

infographic over de begroting zou daarbij behulpzaam kunnen zijn (hoewel dit soort zaken op gespannen 

voet staan met het behalen van meer efficiency). 

Het AB stelt de begroting 2020 vast. 

6. Rondvraag 

Dit punt komt door tijdsgebrek niet aan de orde. 

 

7. Sluiting AB-vergadering 

De voorzitter sluit het overleg om 12.10 uur.  

Volgende vergadering  

De volgende AB-vergadering gecombineerd met de ambtelijke en bestuurlijke werkconferentie is op  

26 september 2019 van 9.00-13.00 uur in de raadzaal van gemeente Cranendonck, Capucijnerplein 1, 

Budel. 

 

  


